

No. 13278. CONVENTION FACILITATING THE CELEBRATION OF MARRIAGES ABROAD. CONCLUDED AT PARIS ON 10 SEPTEMBER 1964¹

ACCESSION

Instrument deposited with the Government of Switzerland on:

16 December 1976

SPAIN

(With effect from 15 January 1977.)

Certified statement was registered by Switzerland on 15 November 1978.

N° 13278. CONVENTION TENDANT À FACILITER LA CÉLÉBRATION DES MARIAGES À L'ÉTRANGER. CONCLUE À PARIS LE 10 SEPTEMBRE 1964¹

ADHÉSION

Instrument déposé auprès du Gouvernement suisse le :

16 décembre 1976

ESPAGNE

(Avec effet au 15 janvier 1977.)

La déclaration certifiée a été enregistrée par la Suisse le 15 novembre 1978.

No. 13925. CONVENTION ON THE LAW APPLICABLE TO TRAFFIC ACCIDENTS. CONCLUDED AT THE HAGUE ON 4 MAY 1971²

RATIFICATION

Instrument deposited with the Government of the Netherlands on:

31 October 1978

NETHERLANDS

(For the Kingdom in Europe and the Netherlands Antilles. With effect from 30 December 1978.)

Certified statement was registered by the Netherlands on 10 November 1978.

N° 13925. CONVENTION SUR LA LOI APPLICABLE EN MATIÈRE D'ACCIDENTS DE LA CIRCULATION ROUTIÈRE. CONCLUE À LA HAYE LE 4 MAI 1971²

RATIFICATION

Instrument déposé auprès du Gouvernement néerlandais le :

31 octobre 1978

PAYS-BAS

(Pour le Royaume en Europe et les Antilles néerlandaises. Avec effet au 30 décembre 1978.)

La déclaration certifiée a été enregistrée par les Pays-Bas le 10 novembre 1978.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 932, p. 105.

² *Ibid.*, vol. 965, p. 411, and annex A in volumes 985 and 1010.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 932, p. 105.

² *Ibid.*, vol. 965, p. 411, et annexe A des volumes 985 et 1010.